
ACTA TROBADA MENSUAL DE FAMÍLIES
(JUNTA AMPLIADA) OCTUBRE 2022

Dia: 13 de octubre de 2022
Hora: 21:00h
Lloc: Vestíbul de l’escola.

Persones assistents:

Laia Alcober (5è), Fidel Bellmunt (6è, TDM, Comunicació), Isabel Fontanet (I3/1r, Inclusiva/Festa final de
curs), Aïda Fortuny (I3, 2n, 5è), Enric Gibert (6è, Economia), Pau Roldán (5è/2n), Maria Alcober (6è/2n),
Marina Feliu (2n/I4), Anna Puig (2n/I4, Casal d’estiu), Sara Balsells (I3), Arnau López (1r/I3), Anna Martina
(I4/1r, TDM), Noemie Travier (I4), Valeria Solé (I4), Jordi Lligadas (2n/6è, Casal d’estiu), Óscar Vidiella (I5/3r,
TdM), Neus Escoto (I5/4t, AHNL), Míriam Peral (I5/I3), Xavi Isern (I4), Xabier Artazcoz (I4), Trinidad Bravo (4t,
Economia, Comunicació), Seyla de Francisco (3r/5è Inclusiva, Comunicació), Dani Barco Davin (4t,
Comunicació), Mireia Collado Sentenach (5è/4tA/4tB, JP), Aïda Agüera (5è, JP), Britta Guldman (5è/JP),
María Mallo (4tB), Ivan Febrer (5è, JP), Albert Torrent (1B, JP/Acollida).

Presentació, si n'hi ha, de nous membres a la trobada.

Comencem la trobada fent una ronda de presentacions dels assistents a la trobada.

1-       Aprovació de l'acta anterior (setembre).

Es demana la votació i hi ha una votació en contra i es proposa una esmena.

Es demana una esmena en l’apartat 5 de l’acta de setembre, abans dels punts suspensius, afegir: què
passa amb les famílies monoparentals, les famílies separades i les que no poden assistir...

Queda pendent d’aprovació, s’esmenarà i es presentarà en la següent trobada.

2- L'AFA – Estructura, participació i òrgans de decisió.

S’inicia la trobada explicant les maneres de participar que tenen els socis i sòcies de l’AFA, ja sigui a
través de les trobades mensuals de famílies, a través de les comissions, les assemblees o contactant
per correu amb la Junta Petita. S’explica que les comissions son els principals òrgans de presa de
decisions, i només quan la comissió ho trova necessari, porta un tema de debat i presa de decisió a la
Trobada Mensual de Famílies on, entre els/les participants de la trobada, es debat ii s’intenta arribar a
un acord. Quan no s’arriba a un acord, es decideix mitjançant una votació. A l'assemblea anual,
principalment s’aproven els balanços i els pressupostos de les comissions i es vota la renovació de
càrrecs de la Junta Petita.

Dues persones, en representació d’un grup de famílies (13), expressen el seu desacord amb una
votació feta a la Trobada Mensual de Famílies del mes de setembre sobre el format de la mateixa
(presencial, en remot, o alternat). Ho fan esmenant i no aprovant l’acta de la trobada anterior que
consideren que es "partidista" i aportant un document amb signatures on expressen els seus dubtes
sobre si era oportú o ben informat el fet que es votaria aquesta qüestió. Alguns dels assistents i
membres de la Junta Petita afirmen i informen que era un punt del dia a l’acta de convocatòria i que el



fet de votar, no difereix del que es fa habitualment (exposar un tema, intentar arribar a consens i, en
última instància si no s’hi arriba, decidir per votació). Les dues persones, representants dels signants,
no especifiquen proposta concreta ni per escrit ni de paraula, així que es decideix després d’un debat
que s’allarga dues hores, amb intercanvi d’opinions i valoracions, que duran en una propera ocasió una
proposta d’acció si ho consideren oportú. A continuació, es detallen les intervencions més destacades
del debat.

Una vegada introduït el desacord/queixa/disconformitat per part d’algunes famílies, l’Ivan exposa que
a l'AFA de l'escola Barrufet la presa de decisions sempre són en les trobades mensuals o en
l’assemblea, en cap cas com a Junta Petita, ni tampoc és fan per via whatsapp o al passatge en petits
grups (com s'insinua). Les famílies es poden organitzar a nivell de classe o grups i fer valoracions però
la presa de decisions es fa a les trobades mensuals de famílies i a l’assemblea. Afirma que l’ideal és
arribar als consensos i si és necessari, perquè no hi ha consens, es pot prendre una decisió mitjançant
les votacions. Afegeix que cap família no s’ha dirigit a la Junta Petita per demanar una repetició de la
votació del format de les trobades mensuals.

L’Aïda afegeix que la Junta Petita no pren decisions per si sola sinó que executa el que es decideix en
la trobada mensual de famílies i en les assemblees. L’Òscar manifesta que la convocatòria no deia
literalment que hi hauria un debat i que ell va entendre que s’explicaria com serien les següents
trobades, quines serien presencials i quines online. El Dani comenta que si no hi ha debat, les
decisions serien una imposició de la Junta Petita, i afegeix que la convocatòria s’envia dies abans i si
hi ha dubtes es pot preguntar per esclarir-les.

La Noemie afegeix que hi ha famílies que no poden venir a les trobades presencials i d’altres que van
venir i es van trobar amb una votació que no entenien molt bé el perquè.

El Pau comenta que el fet de que les famílies més noves només hagin viscut trobades online i no
coneixéssin les trobades presencials, fa que no entenguessin que es fes la votació presencial en aquell
moment i no en un format com online que permetria més participació.

L’Ivan comenta el funcionament de les votacions de Barrufet (descrites als estatuts) i que en els seus
53 anys d’història les votacions s’havien fet de manera presencial. Afegeix que potser cal canviar el
format, però que fins i tot a les votacions al Consell Escolar, que és el procés més legal que hi ha a
l’escola i que són presencials perquè així ho dictamina el Departament d'Ensenyament, participa un
20% de les famílies. Reitera que si cal canviar el mètode de votació es pot parlar.

La Seyla afegeix que tothom que participa de l’AFA ho fa de manera voluntària i de manera
desinteressada i que no hi ha cap partidisme.

La Isabel afegeix fent una rèplica al Pau que la gent també ha escollit Barrufet precisament pel fet de
participar i fer aquest tipus de trobades presencials i que cal donar valor a això.

Hi ha tot un seguit de participacions de vàries famílies que recullen diferents opinions al voltant del
funcionament de Barrufet: les trobades online que ha obert noves opcions de votació, que han
augmentat la presència de famílies, també es comenta el grau d’implicació de les famílies que no
poden venir…

L’Oscar afegeix que en aquest moment hi ha dues comissions que no estan representades perquè no
poden venir. Que potser cal replantejar el fet que les votacions només siguin presencials i que no
podem apel·lar als 53 anys d’història de Barrufet ja que els temps canvien i s’han d’adaptar. Que ell es
troba que hi ha un conjunt de famílies de 3r que no poden participar en les trobades de famílies
presencials però si que es connectaven a les online.

L’Oscar demana que consti en acta que ell no hi té res en contra l’Ivan.

En Xavi comenta que en la trobada de setembre ell va entendre que mai s’ha tancat la porta a fer nous
formats de trobades (streaming per exemple) però que mentre no es troba es votava sobre la
presencialitat i l’online.

Britta comenta que els temes de debat s’han de poder tancar i que no es poden votar eternament, que
malgrat no ens agradi el resultat final, hem de ser capaços de tancar temes i carpetes i no haver d’anar
votant contínuament sobre un mateix tema. Que si prenem una decisió s’ha d’acceptar i que no es
torni a obrir el tema. Totes les parts han d’acceptar quan es tanquen els debats.

En un moment del debat també es pregunta si cada vegada que en una trobada surt un tema de
votació, cal fer-la online i extensiva a tothom, ja que això implicaría replantejar el model participatiu de



Barrufet, o si les famílies que no estan d’acord amb la votació feta a la trobada de setembre només ho
demanen per aquest cas.

L’Ivan comenta que la manera de recollir les opinions de tothom són els canals comunicatius que
sempre estan oberts (fins i tot les famílies que ho necessiten poden trobar als membres de les
comissions i la Junta Petita tots els matins i tardes al passatge recollint els fills i filles i que poden
consultar personalment les coses) o que, fins i tot, si algú preveu que no pot assistir a alguna reunió
pot enviar un correu dient, en cas de votació el meu vot és… el que sigui, però que és la primera
vegada en la història de Barrufet que algú recull signatures per esmenar una acta o repetir la votació.
Que el fet de recollir signatures no és l'estil de l'AFA de Barrufet, sinó que aquest és més aviat el
consens amb el qual s'arriba quan la gent s'entén parlant.

L’Óscar presenta un document que ha portat, on explica les dades quantitatives de les trobades
virtuals i les presencials del curs 2021/2022 i adjunta uns fulls amb signatures de diferents famílies que
expressen la seva petició d'alternar trobades presencials i virtuals [lANNEX 1 d’aquesta acta.]

Arran de la presentació del document torna a haver-hi diferents aportacions i comentaris. L’Aïda
recalca que, en l’ordre del dia de setembre, s’incloïa el punt del format de les trobades i que ja s’havia
dit en les trobades del curs anterior que al setembre seria debatut i, com sempre, votat si no s'arriba a
consens.

L’Óscar insisteix en que no estava especificada la votació. L’Isabel afegeix que en el moment que surt
a l’ordre del dia ja es pot interpretar que hi pot haver votació, que en els ordres del dia no posem debat
sobre això, votació sobre això altre… que el fet d'estar a l'orde del dia ja porta implícita varies maneres
de resolució.

La Maria Alcober comenta que és molt difícil satisfer les demandes de tothom, que també hi haurà
gent que no es pot connectar online, que ella creu que no s’està discutint tant el fons sinó que com ha
sortit una decisió que no ha agradat (i que tothom pot tenir motius per no estar d’acord), que estem
tenint la discussió i que si el resultat de la votació hagués estat diferent no hauríem tingut aquesta
discussió i pregunta si el que realment volem és canviar el sistema de presa de decisions de Barrufet.

Es torna a comentar si enlloc de la recollida de signatures no hagués estat més fàcil enviar un correu o
mirar de demanar una reunió presencial, que és més fàcil parlar les coses cara a cara.

L’Ivan recorda que totes les famílies de l’AFA poden aportar punts a les trobades i a l’Assemblea i no
cal que recullin un % de signatures del associats tal i com s'ha fet i com marquen els estatuts (com a
mesura extrema), que en tots aquests anys hem sigut capaços d’arreglar-ho sense haver de recollir i
presentar signatures. Que l'AFA sempre ha estat oberta a les aportacions i que no entén aquesta nova
manera de fer.

En aquest punt en Dani Barco demana esmenar el document presentat per l’Óscar perquè el document
diu que a la discussió a la trobada de setembre es va obviar que el model telemàtic té una participació
més elevada i el Dani opina que si que es va parlar sobre l’opció telemàtica al setembre i sobre les
famílies que no podien assistir, i per tant no es va ometre aquesta informació.

El Fidel fa una intervenció demanant que és el que demanen exactament al document. L’Óscar respon
que demanen que es tinguin en compte aquestes famílies sota signants i que tinguin l’opció de votació
i de donar la seva opinió.

En aquest punt es comenta que el format online va venir imposat per la pandèmia i que era una
excepcionalitat. L’Ivan afegeix que les reunions de classe aquest any eren presencials i que ningú ha
plantejat dubtes sobre el format d'aquestes reunions que han deixat de ser online com aquests dos
anys pandemics.

L’Ivan comenta que si el tema és canviar el model de presa de decisions sobre l’AFA de l’escola que,
en darrera instància s’ha de votar en assemblea, i que això ha de portar a un treball previ, on es creï un
grup de treball específic, on hi hagi recollits tots els punts de vista, on es pugui elaborar un document,
on hi hagi un referèndum… i que un cop fet tot això i una vegada es voti, cal deixar el tema aparcat per
un temps.

La Maria Mallo comenta que quan es feien reunions online també hi havia comissions no
representades, i afegeix que al seu parer era un error comptar, a les trobades online, la gent només a
l’inici de la sessió i no al final perquè hi havia molta gent que desconnectava. Afegeix que si tal com
diu l’Óscar la gent que no va poder assistir en la trobada de setembre no ha tingut dret a vot, ella



tampoc perquè no va assistir, però que dona per fet que ella no pot dir la seva si no assisteix a la
trobada i confia en la presa de decisions dels que si que van poder assistir. Que si no assisteixes,
confies en què els que si ho han fet han decidit pensant en el bé comú de tots els infants i famílies. I
que el problema és que enlloc de sumar estem tota l’estona confrontant i que això no porta enlloc i és
un mal exemple.

La Laia Alcober comenta que si es considera que aquesta votació és tant transcendental, el que està
establert i hi ha precedent [debat sobre horari compactat o no], es va decidir en un format de
referèndum. El que no es pot fer és decidir que algunes votacions es fan online i les altres no, que això
implicaria l’obertura d’un fet que ens pot generar més problemes.

En Jordi Lligadas diu que el que realment estem decidint, es si podem decidir, perquè els que no hi
són no poden decidir si poden decidir. Ell creu que el que passa que hi ha un error de forma en la
convocatòria i que és un tema sensible i que aquestes famílies consideren que no se les va informar.
En aquest punt altres famílies recalquen que si que estava en l’ordre del dia, que no s’especifica si hi
ha votació perquè en un principi les decisions es prenen per consens i només si no s’arriba a aquest
consens es vota, però que cal tenir clar que qualsevol tema portat a les trobades pot arribar a ser votat
sí hi ha discordància.

La Mònica proposa un sistema de vot delegat i la Trini comenta que això només està contemplat en les
votacions de l’Assemblea.

En Fidel explica el model dels estatuts de l’assemblea i comenta que enlloc està establert que la presa
de decisions depenguessin només d’una junta directiva, i si específica que el model d'AFA de l'escola
de Barrufet es volia que fos més participativa i per tant es va obrir la presa de decisions al que abans
eren les juntes ampliades, no per un dret sinó per una convicció de model. La Trini comenta que és una
obligació dels socis assistir a les reunions. En Fidel recalca que el principi dels estatuts és propiciar al
màxim la participació de totes les famílies, el format de les juntes ampliades, i és el que s’ha anat
testejant en aquests darrers anys. Que es va fer un debat en la trobada anterior i que tothom potser no
va entendre la votació però es va acabar votant. I el debat és si aquesta decisió que es va votar s’ha
de revisar atenent a la demanda presentada per l’Óscar.

La Maria Alcober comenta que potser la gent que va votar en la trobada mensual del mes de setembre
no era conscient que aquesta votació seria tan sensible, i afegeix que sembla que les famílies que
volen revisar la votació pensen que hi hagi hagut premeditació i que això sap greu. Opina que, si cal
ser conscients de que si cada vegada que hi ha d’haver una votació hem de saber si és sensible o no,
no serem resolutius.

L’Ivan torna a comentar que si es creu que aquest tipus de decisió mereix ser refrendada via
referèndum, s’han de fer uns debats previs abans del referèndum. Tancar el debat i crear una comissió
que se n’encarregui. La Seyla i el Dani opinen que no cal, i que en tot cas, l’AFA ha d’invertir en
material informàtic per fer streaming.

En Dani opina que, per 13 famílies, no cal fer un referendum ni que busquem una alternativa per mirar
del màxim de nombre de famílies representades, i afegeix que llavors també s’hauria de fer un
referèndum per decidir si l’AFA ha d’invertir uns diners per fer streaming.

La Seyla comenta que 10 de les 13 famílies signants son persones que històricament han estat a
comissions i actives a l’AFA, que coneixen perfectament el sistema de funcionament de l’AFA i que per
tant saben perfectament que si un tema surt a l’ordre del dia és susceptible de ser votat.

L’Aïda comenta llavors quina és la proposta exacta que fan, que 13 famílies no poden fer tornar a votar
una decisió que ha votat més gent que aquestes 13.

L’Aïda Fortuny comenta que si aquestes famílies no fan una proposta, s’exposa a l’acta i s’adjunta el
document i no cal decidir res si aquestes famílies tampoc han proposat res.

Es llegeix en veu alta el document que trobareu a l’ANNEX 1. Hi ha diferents intervencions que
comenten que no hi ha una proposta, sinó una demanda. Diferents persones constatan que si que es
va informar sobre el punt del format de les trobades i que constava en l’ordre del dia.

L’Enric Gibert una vegada llegit el document diu que es va enviar una convocatòria en que, en un punt
de l’ordre del dia, sortia que es parlaria dels formats de les trobades i que unes famílies no van
interpretar que es votaria, que seria la seva al·legació, però es va votar. El que no es pot fer és revertir
la votació perquè sinó ja trenquem el format en tot plegat.



La Trini comenta que es recullen coses en el document que no és real, si que es va debatre i tenir en
compte el nombre de persones assistents a les trobades el curs passat. L’Enric comenta que hem
arribat a un punt que o es torna a votar o queda registrat l’enuig de les famílies. L’Isabel comenta que
tornar a votar implicaria obrir la porta a que cada votació s’hagi de refer, la Seyla afegeix que llavors a
cada votació només que s’ajuntin 13 famílies ja caldria tornar a votar i les decisions serien molt difícils.

Tornem a donar voltes sobre arguments repetits al llarg de la nit, que qualsevol decisió mai satisfarà a
tothom i sempre hi haurà gent exclosa.

L’Ivan comenta que potser hem d’explorar el tema híbrid en el sentit streaming i que algú ho ha de
liderar (una opció que ja s'ha posat sobre la taula en varies trobades mensuals de famílies i que mai ha
sortit ningú voluntari) ja que això fa un any i escaig que s’està discutint. Proposa traspassar-ho a
aquestes famílies aviam si ho volen liderar.

El Jordi comenta que si aquestes famílies estan tan interessades poden fer una comissió de novo que
s’encarregui d’organitzar i fer una proposta per tal que votin el màxim número de famílies. L’Enric diu
que és contrari a aquesta decisió perquè no troba just que algú que no ha estat al debat pugui votar,
que ens reunim i debatim 40 persones i tinguin dret a vot 400 no té sentit. En Jordi retira la proposta.

Finalment en la trobada mensual de famílies s’acorda proposar que les famílies que han signat el
document s’encarreguin de liderar i organitzar el streaming de les trobades mensuals de famílies i que
s’encarreguin d'instal·lar i organitzar el tema.

Es trasllada a les famílies signants que s’encarreguin d’organitzar els streamings.

3- Assemblea General Ordinària i renovació de càrrecs de la Junta.

L'assemblea anual queda convocada pel dia 29 de novembre a les 20h presencialment a l’escola. Les
famílies rebran una carta física amb la convocatòria i l’ordre del dia i l'acta de l'assemblea anterior a
casa dos setmanes abans de l’assemblea.

S’informa que s’han de renovar 3 càrrecs i es demanen voluntaris.

Aida Fortuny, Pau Roldan i Maria Alcober es presenten voluntaris.

4- Resum del darrer Consell Escolar.

- Xarxes socials: Vam presentar l’idea d’obrir canals de comunicació de l’AFA a les xarxes socials
(Twitter & Instagram). A l’escola li sembla bé.

Des de Junta Petita informen que a l’hora de fer la trobada mensual de famílies, les xarxes socials
ja s’han posat en marxa i que han tingut molt bona rebuda i es fa una crida a que les comissions
participin a la creació de contingut.

- Whatsapp AFA-Júlia. Des de l’escola no ho veien molt positivament, s'ha posposat el tema i s’ha
de tornar a pensar i debatre. L’escola aboga per la comunicació pausada. S’ha de rependre amb el
futur.

- Acompanyants a la piscina per alumnat amb NEE. L’alumnat de I5, 1er i 2n fa piscina dins de
l’horari lectiu però només un curs està subvencionat per l’administració. Els altres dos cursos els
paga l’AFA. A l’actual curs de 2n hi ha una alumna amb NEE i no comptem amb monitoratge de
suport subvencionat per ella. L’escola informa que ha contactat amb la piscina i l’administració per
demanar solucions però a poc de començar les classes no tenen resposta positiva. S’acorda  que
la monitora de temps de migdia acompanyi l’alumna dins de la piscina com a solució temporal,
mentre busquem solucions de llarga durada. Des de l’AFA també informem a l’escola que estem
estudiant la cobertura legal de la monitora mentre fa aquest acompanyament. També es demana
una previsió d’alumnes amb necessitat de monitoratge cara al futur ja que es preveu que la
situació es repeteixi els pròxims cursos i per tant l’AFA haurá d'incloure aquesta despesa al seu
pressupost anual. La tècnica del districte ens proposa contactar amb Núria Cardona que és la
referent de persones amb discapacitat funcional.

A la trobada es comenta que Economia ha estudiat la situació dins del pressupost i es genera un
debat respecte a la cobertura legal de la monitora. El sectari de l’AFA exposa que poc abans de la
trobada ha rebut resposta de la gestoria respecta a la cobertura i la conclusió és que la monitora
no está coberta a nivell de responsabilidad civil i per tant s’haurien de mirar opcions per ampliar
aquesta cobertura.



S’acorda que mentre no tinguem esclarit la cobertura de la monitora, aquesta no asumirá la
responsabilitat que suposa la tasca. Com a AFA hem de vetllar pels nostres treballadors.

També s’acorda traslladar a la comissió d’Inclusiva la tasca de contiuar explorant vies de
subvenció o cobertura per part de l’administració. Ja van fer una feina prèvia l’any passat.

- Parquing patinets: La técnica del districte ha informat que continuem sense parquing de patinets
homologat.

- Barana Joan Güell: La técnica del districte ens ha informat que tindrem una barana davant de la
sortida de Joan Güell. Es calcula que en un mes hi será. De moment els parquings bicis
continuarán al mateix lloc però si detectem que molesten, demanarà que els moguin.

- Neteja: Actualment el passatge està molt brut, les paperes no es buiden etc. Es netejen els carrers
del voltant de l’escola però no el passatge. L’escola s’ha queixat reiteradament. La técnica del
districte explica que es deu al canvi d’empresa de neteja a l’administració, però farà un seguiment
per assegurar-se de que la neteja també arribi al passatge.

- Ventilació i calor: Des de l’AFA hem transmès la suggerència d’un pare d’estudiar la possibilitat
d'instalar sistemes externes de regulació de temperatura. L’escola comenta que s’han fet varis
estudis (ventilació creuada, canvi de finestres…) però d'aquest tipus no i els hi sembla bé mirar
l’opció.

A la trobada es passa l'encàrrec al pare, Xabier.

- Cinturó 3 punts: Des de l’AFA comentem que algunes famílies estàn participant a les discussions
entre AFEs del districte respecte al tema. L’escola està informada de la demanda en general. Fins
que no sigui un requisit legal, sembla que dificilment s'aconseguirà però escola i AFA ens anirem
informant.

- Veïns: La relació amb alguns veïns està molt tensa. Els veïns han fet una queixa oficial sobre la
situació general de soroll i brutícia al passatge i s’ha iniciat un procés de mediació. Es queixen de
bars, skaters, sensesostres, infants i famílies que ocupen l’espai al voltant de l’escola sense tenir
en consideració els veïns, la gent que ha d’anar al CAP, etc. El dia 20 d’octubre estem convocats a
una reunió de mediació.

- Accidents a l’escola. Hi ha hagut accidents a l’escola i hi ha famílies que han mostrat
disconformitat de com s’ha actuat en aquest casos, sobretot pel que fa a la comunicació o no amb
les famílies. Arran d’aquestes queixes, l'escola ha decidit que es comunicaran amb les famílies
sempre. Es comenta també la opció i recomanació de contractar l’assegurança de l’AFA que
cobreix els infants en horari no lectiu.

L’escola recalca que NO poden portar els infants al CAP Serra i Arola ja que no hi ha servei de
pediatria. El CAP no els atén excepte en casos urgents, i que per la resta de casos han d’anar al
CAP/Urgències de pediatria de referencia.

- Inici Curs:

Es comenta que aquest curs com a novetat I3 ha començat sense grups fixes. Les primeres
setmanes tots els infants estaven barrejats i anaven canviat de grup i mestre. Això ha permès a les
mestres fer els grups amb més coneixement. Valoren molt positivament l’experiència.

Valoració molt positiva de la incorporació del nou professorat a finals de juny. Els ha permès estar
preparades per l’inici al setembre i senten que comencen com un claustre més consolidat.

Respecte al “Temps de lleure educatiu” a setembre, la valoració era “hem sobreviscut i per sort ja
hem acabat”. La valoració és molt negativa: molta calor, adults desconeguts amb els infants, molts
canvis de persona de referència en un mateix dia… El professorat, especialment d'infantil, també
valoraven negativament que han tardat molt en tenir contacte i conèixer les famílies. Si l’inici de
curs avançat continua proposaran canvis de cara a l’any que ve en les entrades per poder tenir
contacte.

6- Comissions: Presentació dels Balanços i pressupostos si és possible, de cara a la Assemblea
General (novembre)



Donat l’hora tardia, es decideix revisar els balanços per la propera trobada.

Es comenten temes d'importància de les comissions:

- Inclusiva: Estan valorant dies per fer una xerrada sobre noves masculinitats (17 novembre i 1 de
desembre). Falta confirmar dia amb l’entitat.

- Comunicació: Plantegen fer la festa de benvinguda el 4 de novembre. També comenten que volen
reprendre les píndoles informatives.

- AHNL: Informen que faran una “jornada de l’amistat” per captar més infants per les activitats amb
menys participants.

- Temps de migdia: Informen que de moment tothom s’està adaptant bé als 3 torns.

7- Torn obert de preguntes.

- Una familia comenta que les sortides al passatge no acaben de fluir bé, sobretot pels grups de 3r
que queden darrere dels grups de 1r. Es demana valorar el funcionament, per veure si es pot
facilitar la sortida de 3r.

- Es proposa formar a tot el monitoratge en titulació de NEE.

La propera trobada queda convocada pel 10 de novembre a les 21h. Es recalca que les comissions han de portar
balanços i pressupostos (definitius).

S’aixeca la sessió a les 23:53.
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